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El Consell de Formentera, a través de les àrees de Medi Ambient i Medi Rural, informa que
aquesta tarda s'ha celebrat la primera reunió de la legislatura de la Junta Insular d'Aigües de
Formentera convocada pel Govern balear.

  

El conseller de Medi Ambient i Territori, Miquel Mir, i la directora general de Recursos Hídrics,
Joana Garau, han presidit aquesta junta en la qual també han estat presents els consellers
insulars de Medi Ambient i Medi Rural, Antonio J. Sanz i Josep Marí, respectivament; així com
a representants d'entitats ecologistes i usuaris agrícoles, de regants i d'aigües urbanes.

  

Garau ha explicat als assistents el contingut dels documents d'inici de la revisió ordinària del
Pla Hidrològic de les Illes Balears (PHIB) per al període 2021-2027. Garau ha recordat que els
documents es troben actualment en exposició pública i ha instat a administracions, agents
socials i ciutadania a participar-hi.

  

El conseller Miquel Mir ha incidit en la corresponsabilitat de les diferents administracions i que
cal parlar no sol de la quantitat de dessalació que poden tenir les illes sinó també de la
capacitat d'emmagatzematge que poden tenir les illes, no només Formentera, per poder abastir
d'aigua durant tot l'any a la població d'aquestes illes.

  

Per la seva banda el conseller Antonio Sanz ha destacat la celebració d'aquesta junta per
abordar també “els problemes que tenen tant l'EDAR com la bassa de reg de Formentera i
trobar solucions entre ambdues administracions germanes”.
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